
 
 
 
 
 
 
 
 

Districte Sarrià-Sant Gervasi 
 
Pl. Consell de la Vila 
08017 Barcelona 

 

Consell de barri Tres Torres 
Data i lloc 18 - novembre - 2019      a la Biblioteca Clarà c/ Dr. Carulla, 22 

 

ASSISTENTS 
Taula  

President – Albert Batlle 

Vice-president del Consell – Josep Mentruït 

Consellera del Districte –Maria Celia Martínez 

Nombre total d’assistents 
53 

Nombre aproximat per gènere 
Dones.... 24 
Homes....29 

 
Ordre del dia 

 
1. Presentació Regidor i equip de govern 

2. Renovació de la vicepresidència i la Comissió de Seguiment 

3. Situació actual del clavegueram de la pl. Joaquim Pena i c. Castellnou 

4. L’Associació de veïns: Què vol pel barri? 

5. Precs i preguntes 

 

Resum dels acords 

 
1. El vici-president Sr. Mentruit fa la presentació i benvinguda al nou Regidor Sr. Albert Batlle , a continuació 

la consellera Celia Martínez fa la presentació del nou equip de govern. 

2. La consellera informa sobre la ratificació de la vicepresidència i la comissió de seguiment, com seran les 

votacions, es demana si hi haurà algú més, interessat en fer una segona vicepresidència. La Sra. Ma. 

Àngels García, es presenta com a possible candidata, s’informa que al finalitzar el Consell s’explicarà com 

entrar la candidatura al DECIDIM. A continuació, es fan les votacions per ratificar la vicepresidència, 

s’aprova per 18 vots a favor i 11 abstencions. Es llegeix el llistat de components de la comissió de 

seguiment i també es ratifica per a 18 vots a favor i 11 abstencions. 

3. El tècnic de BCASA convidat per informar sobre el tema del clavegueram, explica la situació actual, s’ha fet 

tota l’obra i ara s’està esperant una resposta jurídica ja que hi ha un escala de veïns afectada que no està 

d’acord en la solució i ha aturat el projecte, no deixant passar a BCASA per la seva finca. Els veïns es 

queixen dels problemes existents a la zona per culpa de les olors, el soroll del grup electrogen i una plaga 

de mosquits , Tant el regidor com la gerent informen que s’intentarà forçar una solució jurídica amb el 

veïnat. Per a que no s’allargui tot molt més, ja que fa més de dos anys que existeix aquest problema, el 

regidor emplaça a tenir una reunió el més urgent possible per trobar una solució provisional .El 

vicepresident Sr. Mentruit dona un vot de confiança al regidor per a que faci les reunions pertinents i 

segueixi informant als veïns, el president de l’associació de veïns també s’ofereix per informar del tema. 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

4. El president de l’associació de veïns , Sr. Lluis Tusell, llegeix 10 mesures que demanen es tinguin en 

compte en el PAD: 

a. Pacificació entorn del mercat, si no es pot fer el projecte anterior almenys fer una mesura de 

mínims, aquí hi ha algun veï que discrepa i demana que es tingui en compte la seva queixa. 

b. Eliminació dels pals telefònics, es respon que es tornarà a parlar amb la companyia de llum, ja que 

depèn d’ells el fet de treure’ls 

c. Reforma del carrer Vergós de la pl. Artós a Via Augusta. 

d. Escola bressol municipal al solar del c/ Dalmases 

e. Demanda que la biblioteca Clarà augmenti els horaris per a poder encabir més activitats amb la 

gent gran i els infants, es respon des de la taula, que no depèn del districte sinó del consorci  de 

biblioteques, i que una biblioteca no es pot convertir en un centre cívic. 

f. Ampliació de les voreres de diversos carrers del barri. 

g. Restabliment de la connexió amb el barri de Sarrià , abans de les obres del ferrocarril, hi havia una 

rampa que unia els dos barris, volen que es torni a fer.  

h. Obertura del carrer Milanesat amb Via augusta. 

i. Ampliació de la zona infantil de la plaça de Ferran Casablancas 

Tant la consellera com el regidor informen que prendran nota de les peticions i ho estudiaran  
 

5. El vicepresident Sr. Mentruit llegeix les preguntes entregades a la taula: 

Queixes pels gossos que hi ha al jardí de la biblioteca; repetició de temes que han sortit en el punt anterior 
 

 

 


